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Dragi Tonči,upravo ovaj čas primio sam Tvoj dananji brzujav.Js saa 

oko 13 •sati brzojavio na Tvoju privatnu adrosu.Vjorojatno si telogram 

prilo. 

U subotu poslijo podne oko 14 sati primio saru Tvoju prvu depo'u.0 ne-

djelju prije podne Tvoja dva oksprosa.Ni u subotu poslijo podne,ni 

jučer nisam mogao ništa poduzoti,jer je drug 131110 bio u Zugrobu,a 

ipak sam htio i njega prodsjoiika aavjeta muzeja koz.1tirati u 

tol u svakom poglodu dalikatnom pitanju,o kojem je on obavjoten iz 

dobro informiranog vrela,odnosno iz 1.ruke.Wo mi je uspjolo tek danas 

prije podne u 11 cati,jor sam imso prije toga diekusije u banci zbog 

prelaza na novi financijski sistem.Usprkosvega i svih mogućih intor -

voncija,banka je ostala neumoljiva,pa smo radiii i prok0 naah fizičkih 

sila,da udovoljilo zakonskim 
propi5i32, i tako ds izbjognemo sankcija-

mat novčane kaznui u tome su 
danas vooma brzi I/ i blokiranje 

krodital

t.j.ostali bi boz plaoa 
1.5.0.g./Taravilki,zagovorom Općine,produljen 

nam j4) rok za 5 dana,pa smo danas 
ujutro morall predati 

titi fond,formirati novo 
knjigovodstvo po dvojnom sistemu itd. 

Tačno u 5 sati ja saa izmoren tia 
brigama produo propisano 

ce i tako spasio ustanovu i nas od kazne i osujotio 
blokiranjo ra-

čuna.I onda u to svo pada ovaj 
dogodjaj a dvorom'a drs ne govorin i o 

drugia raznim zadacima za koje noko 
siatraii,d. su. opot°za mačku".Voć 

par dana loži ovdje okražnica 
drutva za podatko za prof.Beka.Pa to 

je cijeli elaborat.On je 
potroban.,11i niko opet u contru ne 

pita,da 

ri u tom previranju i u ori 
novotarijama imamo viastite snage,da udo-

volimo svim iloguoim zadacila.lma i 
drugih probloma:prošironje NOB, 

Vučodol itd.-li je $vakako 
najvažniji DVORAO. 

2,‘ sada da rezimiran:Tebi i drugu 
u1cu predsjednik je 

obok u,da ce u dvoruc,barel u dosno 
krilo nakon sto izdjo Vi uoi 

muzojske i noke drugo kulturne 
ustasovo.;) tomo je bilo govora i na plo. 

numu 38RN.'Aosi je to potvrdio 
11.0.m3su jodnom lo-minutnom razgovoru 

podpretsjednik op6inotkoji zaajenjuje 
prodsjodnika,jor so ovaj porma-

nontno nalazi u savoznoj skuptini 
kao savezni poslanik.Kada je 

izaLa iz dvorca ostala jo 
taao ao straža,jor objokat još nijo sas-

vim i5pražnjen/kri10 oko 
vodotorn3a/.0nda je dolo do potrosa.Nastra&Z 

la je m.o.Gimnazija.Komisijo iz 
kotara.i Zagroba zabranile su dalj-

nju nastavu u starom zgradi,koja je 
tojko napukla.Sada its1 nastao pro-

blui,',cuda aa gi zijoa i Jola v)1 kJI)a.Dv)r c jo bis g,)t..)vo is-

pražn3on.Dakik3 PRIVREAENO svo a dvorac.To je 
donekle i razumljivo,ako 

OQ zaista radi o 
provizoriju..A.i taj ce-kb.ko čujem iz dobro 

obavješto-

nih krugova,potrajati :gožda i 
godinu daha.Odluku o toj seobi donio je 

osobno predsjednik,koji se zbog 
svih tih dogodaja vratio na kratko 

u Vuwvar.Istovromeno je 
situaciju iskoristio PIK te je 

izvojstio 

kod predsjodnika cijolo lijevo 
krilo počov od paviljona Lobkovic do 

Dunava i do one Aale uličice.0 taj 
vooma voliki rajon usolila je do 

sada samo Poljoprivredna 
stanica iz zugrdo Galorije,a njone prostori-

je rezorvirane su za suca Xordu 
kao privromoni stan,jor SQ OVOMO sru-

3io krov nad glavoA a zgrada so 
mora sruhiti uopeo.orda je to odbio 

traži po'Stoni stan.Ima dva u 
Rupama,koji s.r ali za "nokog'rezorvi-

Da Co PIX ovih dana sasiaa prijeei 
u to lijovo krilo ??? 

L:ujon,da SQ -anogi protivo takovom 
rjoonju sudbino dvorca i kažu,da 

taj bogati koabinqt sjodi na 
paraffia i nita no graui,ve Se koristi 

prostorom iz opčronarodne 
imovino.Tako SQ priča.Drugl opot 

smatraju, 



2/ 

da PIZ-u prostorijo neće odgovarati,pa čo biti prvi posao,da 
počm pregradjivati.To nžsam jo5 mogao provjoriti,ali niijtL! nije 
nomogu6o.Nakon odiska ing.Derbocina za podsekrotara u Boogr,po-
stao je Djuka „ludri direktoroml 

Brana aski MQ upoznao sa čitavom listom rof1ektanata.0 tomo sam 

Ti konačno piaao.Tražio sam vć u subotu i jučor kont,Akto s ljudi-
ma,koji su ,ako j X11~XX istina,o svemu informiranž,ali su svi 
bili na vikendu.Danas Np.gdjo sastanci,pa nisam mogo naa nijed.nog 

uplivnog rukovodžoca. Savjet za kulturu Općine jo.ki nije formiran! 

Stoga jo oca dvosatni sastanak e d.rugor u1coin bio posvećon analizž 

pitanja dvorca.To je bilo noobično važno,jer je danas oko 1/4 8 

ujutro nazvao Jocovž6 iz Osijoka i traŽif) informacije o potrosu u 

Vukovaru i iloku.Tom s mu prilikol reforirao o dvorcu.On SQ 

odnah izjasnio,da Ce pružžti konzorvatorsku pomoc,ali sam au rekao 

neka sačeka razgovore a mjorodavnila i da cu ga sutra ujutru naz-

vati.Na Opdini mi rekoa ,da je ključ situacžjo u rukama predsje-
dnika Koprtle i da on nikono nijo pro&lo kompotoncije u vozi dvois 
ca.Cbjekat jcA" gruntovno nijo preu-41 opani,Sto jo vo,:),aa važno. 
Drug vooma dobro obrzložio svoj stav u vozi podno'Sonja prod-
stavki Sekrotaržjatu,Auz.društvu Hrvatsko,KZ u Zagrobu,po'što bi 

svi ti foruli vjorjatno na Ae prodstavko pozAlaU 0:noini,ko3o3 

novi ustav dajo pravo raspolagnja 3 objoktia na sv,)au području, 

bi 34it najzad A)gl) 3vatid u opini ' 1() n nopr)žel: )n kor r. 

u danima velike brige itd.Ali SQ drug 3.složžo sa 

]..da Jouovic OWAH dodjo u 7ukovar,da pregloda dvorao,kojog su pri-

j šnji stanarž prilično zapustili/ja to noznam,,jer nisam veo 

pola godine bio u njomu/, zatim, 

2.&1 za.jodno s njime odomo u Opanu kod podpretsjednika ukoliko 
ne bž drug Aarko bio ovdje i da tamo zajedno s referentima raz-
govaramo o buductj nauljoni objokta. 

3.da anagairam na matični muzej u Osijok i za.olimo njihovu iz-

javu i da ondat nakon 3t s sve te instrumonto sabrali proda;ao 

predetavku Op61nsko3 skup'Stini.Kopijo razumije se zagrebačkim 

republičkim forumima.rldbo je korektan,zw, braniti zakon,a 

ima i onergičan nastup i stav u VtiZi nubih spomonika kulturo. 

Njogovoj predstavež priklopit como i miljenje Osijeka,pa CQMO 

onda sve skupa produti opdini.Razumije SQ, da de se onda opet 

diplomatski natozati konačna sudbina dvorea amo tamo.Bilo bi 

dobro,da urbanisti dadu svoje mi;3*l3enjo od prijo nekoliko godi-

na, ponovno ali na vorbalno,nogo obn,z1ožono kao dokumenat. 

J. to bismo priklopiti prodstavoi.Odlično jo.da si Wi odmah stu 

pio u akciju kao auzojski contar,pa kada budo nasa predstavka 
stvarnost,onda treba podporu sekrotarijata i ev.druSliya. 
vezi Tvog miAljenja. o KZ Zz.,greb I. mi s 

Bto,to je rozultat dogovora s prodsjednikom savjota,koji 
ce kao organ uprav4anja nastupiti prod skup6tinom i braniti 

nasu koncopciju VQ0 i kao pravnik. 

Toliko u brzini,da pismo ode EKSPRESNO.A na osta sutra. 

voj 

p.s. olim,upoznaj s time i drugariou pr,)f.Proson. 
iisiouo,da je dobro,da svo znado. 


